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VERSLAG  
VERGADERING COMMISSIE 2  

van woensdag 14 december 2011 om 19:30 uur 

 
Aanwezig:  
De Wachter Eddy - voorzitter 
De Busser Karel, Daniëls Tom, Bax Bas, Calis Clara, De Wilde Tine, Diels Vincent, Driesen Godelieve, Gladiné 
Pierre, Reniers Peter - raadsleden 
Vos Eric, Wittebolle Astrid – schepenen 
Ingrid Rombaut – vervangend commissiesecretaris 
 
Verontschuldigd:  
Aerts Kathleen – vervangen door Ingrid Rombaut 
Langman Deborah – vervangen door Bax Bas 
 
Ook aanwezig: 
Dirk Vanhaute, directeur cultuur en vrije tijd 
Steven Mateusen, beleidsadviseur wegen, groen en mobiliteit 
Kristoff Wouters, bouwkundig adviseur facility management 
Sofie Wilder, coördinator TRAM 41 
 
Luc Wynants 
 
 
1. Goedkeuring vorig verslag 
Het verslag van de vergadering van  23 november 2011 wordt goedgekeurd. 
 
Vermits Peter Reniers nog een andere vergadering moet bijwonen, wordt zijn vraag eerst behandeld. 
 
 
2. Stand van zaken Taxandriamuseum 
Sofie Wilder schetst de toestand (zie presentatie). 

 

Het Taxandriamuseum wordt volop in gereedheid gebracht voor de expo ‘Turnhout Terminus Turnhout Centraal’ in 

het kader van ‘Turnhout 2012’. 

Tuinarchitect Dujardin ontwierp een nieuw plan voor de voortuin van het museum, gebaseerd op heidebeplanting 

en taxushagen.  De dienst onroerend erfgoed gaat echter niet akkoord met het voorstel.   Een aanpassing dringt 

zich op.  De biedingen voor de uitvoering van het werk worden nu nagekeken. 

 

Vragen: 

 Pierre Gladiné: Wordt de eerste verdieping van het museum ook heringericht? 

→ Heel het museum is leeggemaakt, alle verdiepingen krijgen een nieuwe invulling. 

 

 Eddy De Wachter: Is het nodig om de oprit opnieuw met kasseien aan te leggen? 

→ De bestaande situatie moet zoveel mogelijk behouden blijven. De heraanleg gebeurt met de huidige 

kasseien. 

 

Kristoff Wouters licht het bouwkundig aspect van de aanpassingswerken toe (zie presentatie). 
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Vraag: 

 Pierre Gladiné informeert of er ingrepen in de achtertuin nodig zijn om de tent te kunnen plaatsen. 

→ Vooraan moet de groendienst een paar haagjes weghalen. Na 2012 worden ze echter netjes terug geplant. 

 

3. Retributiereglement en subsidiedossier TRAM 41 
Sofie Wilder licht de dossiers toe die ter goedkeuring aan de gemeenteraad voorgelegd worden (zie presentatie). 

 

3.1. Retributiereglement 

Astrid Wittebolle vult aan dat de collega’s van toerisme ook de piste voor B-dagtrips onderzoeken.  Dit betekent een 

extra aanbieding voor dagjestoeristen. 

 

Vragen: 

 Pierre Gladiné is benieuwd of er een tegemoetkoming is voor 

- scholen  

- houders van de Turnhoutse vrijetijdspas 

- leden van de geschied- en oudheidkundige kring Taxandria 

→ Jongeren tot 18 jaar genieten sowieso van gratis toegang in de stedelijke musea. 

→ Ook leden van de vriendenkringen en houders van de vrijetijdspas kunnen de musea nog steeds gratis 

bezoeken. 

Eric Vos vult aan dat er nog andere sociale tarieven zijn, vb. bij evenementen zoals ‘Kerstavond op het Begijnhof’.  

Indien er in de loop van het jaar aanvragen voor kortingen komen, worden ze door het college behandeld. Bv. 

vrouwendag van KAV, waarbij 1000 vrouwen Turnhout bezochten. 

 

3.2. Subsidiereglement 

Eric Vos verklaart dat het Meduceum een hoger bedrag ontvangt dan de vriendenkringen en andere musea omdat 

de stad een deel van het beheer (werkingskosten) op zich neemt. Een vzw - met vertegenwoordiging van de stad - 

zal de exploitatie van het museum op zich nemen. 

 

Vragen: 

 Karel De Busser polst of een deel van het Natuurpunt Museum naar Mechelen verhuisd is. 

→ De maatschappelijke zetel is voortaan in Mechelen gevestigd, het museum bevindt zich nog steeds in 

Turnhout. 

 

 Pierre Gladiné weet dat de cultuurraad de cultuurbeleidscoördinator bijstaat in zijn advies voor 

cultuursubsidies. Gebeurt dit voor de musea  enkel door de coördinator van TRAM 41? 

→ De coördinator bespreekt het advies eerst met de stafcel van TRAM 41. De museumraad is hiervoor niet 

geschikt omdat de begunstigde vriendenkringen zelf in de raad vertegenwoordigd zijn. 

 

 Luc Wynants wil weten of de maquette (Turnhout in de 17de eeuw) na de tentoonstelling terug een vaste plaats 

in het Taxandriamuseum krijgt. 

→ Eric Vos legt uit dat er een aantal opties voor deze tijdelijke oplossing waren. Het Stadhuis (eerste 

verdieping) leek de meest geschikte, omdat dit door een divers publiek bezocht wordt.  Er volgt nog een 

overleg met de mensen van de Kring Taxandria om de toekomstige locatie van de maquette te bespreken. 

Sofie vult aan dat we best wachten op de praktische uitvoering van de tentoonstelling om te bepalen of de 

maquette erin past. 

Luc Wynants wijst op de kosten die een aantal jaren geleden gemaakt zijn om een interactieve toepassing op 

de maquette te realiseren. 
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4. Vraag van Peter Reniers: hoek Driekuilenstraat 
Tijdens de vorige gemeenteraadszitting wees Peter Reniers op een situatie op de hoek van de Driekuilenstraat. 

Regelmatig staat er een auto geparkeerd op het domein zelf. 

 

Steven Mateusen toont de situatie aan de hand van een foto (zie presentatie). Volgens het kadasterplan gaat het 

om twee percelen grond, waarvan slechts één bebouwd is. Hoewel het onbebouwde stuk privé-eigendom is, mag 

er niet geparkeerd worden. 

 
5. Stedelijke verordening riolering 
Steven Mateusen licht de verschillende artikels toe (zie presentatie). 

 

Vanaf 1 juli is het verplicht dat de riolering bij particulieren gekeurd wordt.  Privékeurders kijken niet alle 

verordeningen van de bouwvergunning na. Om problemen met de gemeentelijke riolen te voorkomen, vraagt de 

dienst om keuringen enkel door de stad zelf te laten doen. 

 

Er zijn geen vragen bij dit punt. 

 
6. Begroting alle diensten Vrije Tijd Behoefdheden 
6.1. Cultuur en vrije tijd 

Dirk Vanhaute licht de begroting voor zijn afdeling toe.  Het overzicht is projectmatig opgesteld.  

 

Vragen: 

 Bas Bax informeert naar de nieuwe locatie voor ‘Hand in Hand’. Is een kantine inbegrepen? Om hoeveel 

hectaren gaat het? 

 Peter Reniers wil weten hoeveel velden voorzien worden. 

→ De bedragen zijn vastgelegd op basis van een inschatting door het IOK.   

Deze grond is dus duurder dan landbouwgrond? 

→ De herlocatie gaat om vier velden: 3 HIH en één van Avanti. 

 

Het bedrag werd overgedragen vanuit de begroting 2012. 

Inhoudelijk wordt later op het dossier teruggekomen. 

 

Huur lokalen ‘de Warande’: na de overgang naar een APB stelde de Warande de huurprijs voor iedereen gelijk. Het 

stadsbestuur engageerde zich om een tegemoetkoming voor verenigingen te betalen. Als het gebruik stijgt, zal ook 

het bedrag in de begroting aangepast worden. 

 

 Pierre Gladiné wil weten of de stad dit engagement ook later nog blijft handhaven. 

→ Het is inderdaad de bedoeling om dit gunsttarief te blijven garanderen. 

 

6.2. Bibliotheek 

Eric Vos verduidelijkt het dalende inkomstencijfer – het ontbreken van een lift heeft gedurende de helft van het jaar 

voor minder bezoekers gezorgd. 
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6.3. UiT-loket 

Astrid Wittebolle meldt dat een aantal mensen hard gewerkt heeft aan de realisatie van het UiT-loket en dat de 

presentatie op een feestelijke manier zal gebeuren. ‘Turnhout 2012’ was de hefboom voor het project, maar 

uiteraard blijft het ook na 2012 belangrijk. 

Dirk Vanhaute suggereert om de volgende commissievergadering in het Taxandriamuseum of in het 

Toerismekantoor te laten doorgaan. 

 

 Karel De Busser informeert of ‘de Slag van Turnhout ‘gelijk is aan de vorige edities. 

→ De vorm (parcours) zal hetzelfde zijn, maar de inhoud verschilt. 

Met de dienst communicatie wordt samengewerkt om de mensen warm te maken voor het project door 

banners of doeken op de verschillende locaties te hangen. 

 

6.4. Facility Management 

Toelichting door Kristoff Wouters (zie bijlage). 

 

Het juridisch dispuut over de Leemshoeve heeft zes jaar aangesleept. Ondanks het feit dat stad Turnhout gelijk 

kreeg, moet ze een deel van de gerechtskosten betalen. De raadsman raadt af om verder te procederen omdat de 

intresten hoe dan ook blijven stijgen. 

 

Aanstellen ontwerper herinrichting bibliotheek: het stadsbestuur neemt de gedwongen aanpassingswerken in de 

bibliotheek aan om de hedendaagse visie op de bib te integreren in het gebouw. Hiervoor werd een werkgroep 

opgestart met o.a. Dirk Vanhaute, Dirk Vandenberghe, Sofie Wilder, Bart Sas, Paul Wouters en Marc Martens. 

Tegelijkertijd werd onderzocht hoe de bibliotheek en het stadsarchief dichter bij elkaar te brengen zijn, zowel 

ruimtelijk als inhoudelijk. Naar aanleiding van de behoefteanalyse volgt nu een ontwerp. 

 

Vragen: 

Pierre Gladiné informeert of de jaarlijks weerkerende posten ook zaken voor de veiligheidscoördinator bevatten.  

→ Dat klopt. 

Pïerre meldt bovendien dat hij de verslagen van CPBW niet langer toegestuurd krijgt. 

→ Astrid vraagt het na. De verslagen zijn ook op de website terug te vinden. 

 

Eddy De Wachter polst  of de sloop van het gebouw Atelfond (stationsomgeving) volgend jaar wel kan doorgaan. 

→ affirmatief! 

 

6.5. Wegen, groen en mobiliteit 

Toelichting door Steven Mateusen (zie ppt) 

 

De wegenwerken in de Zandstraat zijn mogelijk omdat andere dossiers meevielen op  financieel vlak. 

Omwille van de rioleringswerken van Aquafin, werd ook het dossier van de Koningin Astridlaan haalbaar en terug 

opgestart. 

 

Riolering: de jaarlijkse onderhoudswerken zorgen voor een goede staat. 

Momenteel loopt een studie over de Turnhoutse riolen. Steven zal het eindverslag voorleggen aan commissie 2. 

 

7. Uit het college 
Eric Vos meldt dat de handelshuurovereenkomst voor de cafetaria van de Sporthal afloopt op 31 december 2011. 
Er zullen conversievoorwaarden bepaald worden voor een volgende periode. Hierin wordt rekening gehouden met 
de noodzakelijke werken aan de sporthal.  In afwachting zal het college een dossier behandelen om met de huidige 
uitbater een kortlopende overeenkomst af te sluiten.  
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Het dossier wordt nog besproken op commissie 2. 

 
8. Varia 
Er zijn geen variapunten. 
 
 
Ingrid Rombaut   
Vervangend commissiesecretaris  


